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Møde i afdelingsbestyrelsen karré 5 

Afholdt den: 7. marts 2019 

Til stede: Steen Carlsson ejendomsleder, Janus Jensen ejendomsmester, Poul Aschenbrenner 

formand, Poul Nielsen bestyrelsesmedlem, Karen Knebelau bestyrelsesmedlem, 

Aage Byrgesen bestyrelsesmedlem, Henrik Gribsvad bestyrelsesmedlem,  

Afbud fra: Christina Martinussen suppleant 

Referent: Steen Carlsson 
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1. Valg af dirigent og referent 

Steen Carlsson blev valgt som dirigent og referent 

 

2. Godkendelse af sidste referat 

Referat fra sidste afdelingsbestyrelsesmøde blev godkendt 

 

3. Information fra administrationen 

• Oplægget fra administrationen om nyt lokalkontor og servicefællesskabet fra fællesmø-

det den 31. januar blev gennemgået for bestyrelsen, og med særligt fokus på de medlem-

mer af bestyrelsen, der ikke kunne deltage på mødet. 

Bestyrelsen arbejder nu videre med oplægget  

• Administrationen orienterede bestyrelsen om, at man havde modtaget en henvendelse 

fra karré 4 om ensretning af Louis Pios Gade. Årsagen til denne henvendelse skal findes i 

at Peter Sabroes Gade bliver lukket for indkørsel fra P. Knudsens Gade. Dette vil medføre 

en øget trafik ad Gustavs Bang Gade -> Louis Pios Gade -> Borgbjergsvej. 

Administrationen bad derfor bestyrelsen tage stilling til om Louis Pios Gade skulle gøres 

ensrettet i retning mod Gustav Bangs Gade, således at man ikke kan køre fra P. Knudsens 

Gade til Borgbjergsvej via Gustav Bangs Gade og Louis Pios Gade. 

Bestyrelsen nedstemte dette, da det vil betyde en større trafik af Borgmester Christian-

sens Gade -> Louis Pios Gade -> Borgbjergsvej, og medføre at beboere, der parkerer i 

Loius Pios Gade ikke kan køre direkte ud på Borgbjergsvej, men skal køre ad Loius Pios 

Gade -> Gustavs Bang Gade -> P. Knudsens Gade -> Sydhavnsgade -> Borgbjergsvej 

• Administrationen orienterede om at man nu var klar til arrangere et ekstraordinært afde-

lingsmøde om altaner, med henblik på at vedtage at finansiere 250.000 kr. til en forunder-

søgelse 

4. Information fra afdelingsbestyrelsen 

• Intet til punktet  
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5.  Eventuelt 

• Intet til punktet 

 

6. Næste afdelingsbestyrelsesmøde 

Næste afdelingsbestyrelsesmøde er torsdag d. 16. maj kl. 17.00 


